

Earth Systems:

A Member of the Australian Advanced Remediation Group

澳思咨询

澳大利亚高级修复技术集团成员



Earth Systems
Suite 17, 79-83 High Street, Kew
Victoria, Australia 3101
Tel: +61-3-9810 7500
Fax: +61-3-9853 5030
Email: enviro@earthsystems.com.au
Web: www.earthsystems.com.au



EARTH SYSTEMS
Environment - Water - Sustainability

Australian Advanced Remediation Group Members

- > **Earth Systems** - environmental advice and technologies in the fields of mining, water treatment, lake restoration, wetlands construction and environmental management training.
- > **OTEK** - quality core services in heavy metal contaminated land remediation, petroleum hydrocarbon remediation, landfill leachate treatment, toxic river sludge dredging.
- > **GHD** - pollution assessment and sustainable solutions for problems caused by heavy metals and hydrocarbon, water treatment and remediation technology selection.
- > **Chung Tin Holdings** - innovative professional solutions for industrial waste heavy metal recycling.
- > **Creative Water Technology** - innovative technology for high pollution industrial wastewater treatment and pollutant extraction and recycling.



Who is Earth Systems?

澳思咨询?

- Earth Systems is an environmental consulting company with an 18 year history.
澳思咨询是一个有着18历史的环境咨询公司。
- Specialists in mining environmental services, water quality, geochemical assessments, pollution characterization and remediation.
拥有矿山环境服务、水质、地球化学评估、污染表征以及修复等领域方面的专家。
- Successfully completed over 400 projects in more than 15 countries in south-east Asia, Asia, the Pacific and Africa.
已成功完成了400多个项目，遍及东南亚、亚洲、太平洋及非洲的15个国家。
- Offices in Australia (Melbourne, Sydney), Lao PDR (Vientiane), PR China (Shanghai), Canada (Toronto), Senegal (Dakar).
公司/分公司：澳大利亚（墨尔本，悉尼），老挝（万象），中国（上海），加拿大（多伦多），塞内加尔（达喀尔）



Projects in China

中国项目

- Collaboration with Hydrochina Zhongnan Engineering Corporation in Hunan Province on Chenzhou Xintianling minesite rehabilitation: part of the heavy metal pollution management project in the Xiangjiang river basin.

郴州市新田岭矿区治理项目：与中国水电顾问集团中南勘测设计研究院合作，湘江流域重金属治理项目的一部分。

- World Bank funded study tour on reservoir safety for Chengtou Corporation who operates the Qingcaosha Reservoir in Shanghai.

世界银行项目：上海城投集团代表团（青草沙水库运营管理者）赴澳大利亚的水库安全工作访问





Projects in China

中国项目

- Victorian State Government AUS cluster project on the West Tai Lake nutrient pollution management project.
维多利亚州政府都市系统集团项目：西太湖营养物污染管理项目。
- AusAid Project in Jiangsu and Zhejiang Province in collaboration with NDRC: Lake Tai Water Pollution Treatment Project.
澳大利亚国际发展署与国家发改委合作项目：太湖水污染治理项目（江苏、浙江）
- Multiple extension projects in Lake Tai work including wastewater treatment optimization, policy application of catchment modeling and non-point source pollution management.
太湖水污染治理项目延展：污水处理厂优化、流域模型和面源污染管理的政策应用。





Projects in China

中国项目

- ADB (Asia Development Bank) hydropower project for Sanchuan Corporation in several provinces.

亚洲发展银行小水电项目：三川能源开发有限公司（涉及多个省）

- Organizing the 1st International workshop on the management and prevention of heavy metal pollution to be held in Beijing in November, 2012 with the support of the NDRC and an international mining industry group focused on preventing heavy metal pollution.

在国家发改委及国际防治重金属污染的矿业组织支持下，负责举办中国第一届国际重金属污染防治与管理研讨会：2012年11月，北京

